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 Interpelace č. 6 

 Odpověď na dotaz v rámci interpelace zastupitelů p. Roušara 

 Vážený pane zastupiteli Roušare,  

píšu Vám odpověď na interpelaci z 4. jednání zastupitelstva, konaného dne 19.6.2023. Vaše dotazy 
směřovaly k dopravě, konkrétně na dopravní "akce" přeložky I/12, BUS pruh do Běchovic, 
rekonstrukce hlavní křižovatky, snižování nivelity a parkování, resp. celou situaci kolem nádraží. 

Přeložka I/12 

Je vydáno pravomocné územní rozhodnutí. Aktuálně se projednává změna Z01, která obsahuje, 
mimojiné vedením městské části vyjednané dodatečné valy, které ještě více odcloní a zmírní dopady 
stavby 1/12.  

BUS pruh 

Tento projekt má také pravomocné územní rozhodnutí. Uvažovaná varianta je "od mostku", tedy bez 
zásahu do blatovského parku. 

Nádraží Klánovice - parking 

V minulém měsíci vedení městské části vyjednalo na MHMP dotaci 1 milion korun na projekt 
parkování podél tratě. Projekt bude zadán v nejbližší době. 

Nádraží Klánovice - příjezdová komunikace 

Aktuálně se dokončuje projekt. 

Rekonstrukce hlavní křižovatky  

Bude součástí při snižování nivelity. Studii o odbočovacích pruzích si nechávám vyhledat na odboru 
majetku a investic, jelikož s ním nejsem seznámen. 

Snižování nivelity  

Naplánováno po realizaci stavby I/12. 

 

 

 

 


